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Úvodem 
Komise sportovců byla vytvořena na začátku roku 2023 Českou federací boccii za účelem 
posílení práv sportovců a zefektivnění komunikace mezi hráči a vedením spolku. Členi komise 
vzešli z řad hráčů boccie, kdy za každou herní kategorií byl zvolený jeden hráč.  

 
Činnost komise 
Rok 2024 začal pro naši komisi historicky prvním sjezdem ČFB, který se konal v Praze v lednu. 
Na sjezdu jsme si všechny komise a výbor stanovili své role a cíle do budoucna. A snažili jsme 
si stanovit plány v rámci krátkého a dlouhého období. Během roku měla naše komise vždy 
aspoň jednoho člena na každém turnaji pořádaným ČFB, který komunikoval s hráči. Snažili 
jsme se tak zjistit výtky, potřeby a dotazy, které jsme dále předkládali prostřednictvím zápisu 
z turnaje na Výkonný výbor ČFB. Během roku jsme nadále sledovali trend ve sportovním 
vybavení, které se na trhu nabízí, abychom si ho mohli popřípadě vyzkoušet a doporučit dále. 
Na Google platformě také vznikla statistika hráčů a týmů od založení ČFB. Začali jsme jezdit 
i po zdravotnických zařízeních, kde aktivně hledáme nové sportovce a šíříme povědomí 
o našem sportu.     

 
  Budoucí kroky komise 

Nadále budeme jednat v zájmu sportovců a budeme hledat další možnosti pro zkvalitnění 
prostředí v oblasti boccii. V rámci komise sportovců jsme dospěli k názoru, že by bylo pro 
komunikaci s vedením a hráči efektivnější, kdyby se aspoň jeden člen z komise ucházel o 
nominaci v nejbližších volbách do Výkonného výboru ČFB (dále jen VV), a řešil tak připomínky, 
které vzešly od hráčů přímo se zástupci federace. V Komisi sportovců jsme vyvolali hlasování a 
jednohlasně jsme zvolili ze svých řad zástupce Radka Procházku, který se bude ucházet ve 
volbách do VV. Myslíme si, že i sportovci by měli mít své zastoupení ve VV. 

 
Závěrem 
Děkujeme České federaci boccii, že nám dala možnost se podílet na činnosti uvnitř federace. 
Doufáme, že naše komise je přínosem pro sport a samotné sportovce.  

 
 
 

V Plzni, 16. 11. 2024 

Za komisi sportovců vypracoval Radek Procházka 
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